### 可立克电源解决方案 Click Power Solutions



# 营造一个可持续能源驱动的世界

Fostering A Sustainable Energy-driven World



#### 公司简介

#### **Company Profile**

深圳可立克科技股份有限公司(包括其控股子(孙)公司、分公司,以下简称可立克或者公司),成立于2004年,于2015年上市(股票代码002782),是著名的磁性元件和电源技术解决方案供应商。坚持稳健经营、持续创新、开放合作,在变压器、磁性元件和开关电源领域,我们积累了核心的设计研发和生产制造技术优势,为行业客户提供有竞争力磁性元件和电源产品方案。

我们注重持续研发和生产技术投入,在行业中取得了良好的成绩。基于长期的努力耕耘,产品畅销国内外市场,产品远销欧美、澳洲、南美及亚洲等国家和地区。并在越南、香港等地成立公司,建立全球范围内更广泛的创新合作和客户服务。我们注重研发团队建设和知识积累,公司技术人员达到过百人,累计近100项技术专利。

Founded in 2004 and listed in 2015 (stock code 002782), Shenzhen KLIk Technology Co., LTD. (including its holding subsidiaries and subsidiaries, hereinafter referred to as KliK or Company) is a well-known supplier of magnetic components and power supply technology solutions. Adhere to the steady operation, continuous innovation, open cooperation, in the field of transformers, magnetic components and switching power supply, we have accumulated core design, development and manufacturing technology advantages, to provide industry customers with competitive magnetic components and power supply product solutions. We focus on continuous research and development and production technology investment, and have achieved good results in the industry. Based on long-term hard work, the products sell well in domestic and foreign markets, products are exported to Europe, America, Australia, South America and Asia and other countries and regions. And set up companies in Vietnam, Hong Kong and other places to establish a wider range of innovation cooperation and customer service on a global scale. We focus on R & D team building and knowledge accumulation, the company has more than 100 technical personnel, accumulated nearly 100 technical patents.



#### 营造一个可持续能源 驱动的世界

## Fostering A Sustainable Energy-driven World

Global Perspective: Global Presence, Future-oriented, Enhancing International Brand Competitiveness.team Collaboration: Emphasizing Teamwork, Working Together To Achieve Common Goals.green Sustainability: Upholding Green Environmental Principles, Promoting Sustainable Development.





股票代码:002782

#### 深圳可立克科技股份有限公司

Tel: +86-(0)755-29918117(总机)

Mob: 13229918117

E-mail: sales@clickele.com

Add:深圳市宝安区福永镇桥头社区正中工业园7栋

#